
Van: Marco Buijs <marcobuijs@me.com>  
Verzonden: donderdag 11 juli 2024 09:02 
Aan: _GRIFFIE_hoorzittingen <hoorzittingenGriffie@griffie.rotterdam.nl> 
Onderwerp: Re: Zienswijze op ontwerpbestemmingsplan Grafisch Lyceum Rotterdam 
 
Geachte mijnheer Binda, 
 
Wij willen geen gebruik maken van de mogelijkheid om onze zienswijzen mondeling toe te lichten. 
Deze zijn schriftelijk ingediend en ons inziens helder om voor de Gemeenteraad een eerlijk oordeel te 
kunnen vellen. Als enige reactie op de conclusies van het college van burgemeester en wethouders 
wil ik nog aangeven dat onze bezwaren t.a.v. een verlies aan rendement van in de toekomst te 
plaatsen zonnepanelen nu volledig van tafel geveegd lijken te worden door de argumentatie van het 
collegae van burgemeester en wethouders Desondanks hopen we dat de Gemeenteraad erkenning 
geeft aan het feit dat er bij een 18 m hoog pand op nog geen 10 meter afstand wel degelijk een 
bepaalde mate van rendementsverlies aanwezig zal zijn t.a.v. de opbrengst van zonnepanelen. Onze 
intentie is nooit geweest om dit project te dwarsbomen. Wanneer de Gemeenteraad ter overweging 
zou willen nemen dat het billijk is dat het grafisch Lyceum ons tegemoet zou kunnen komen in een 
aantoonbaar rendementsverlies zou dat een uitkomst zijn waar wij tevreden mee kunnen zijn.  

 
Met vriendelijke groet, 
Namens Gezond Blijdorp BV.  
Marco Buijs 

 


